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Aanwezig: 

De heer B.J. Nootenboom (voorzitter) - wethouder Barendrecht 

De heer B.G. Euser - wethouder Albrandswaard 

De heer R. van Praag - wethouder Albrandswaard 

Mevrouw S.J.A. ter Borg - wethouder Barendrecht 

- directeur OMMIJ 

Mevrouw B.J, Koen-Dichle - raadslid gemeente Barendrecht 

De heer K. Groenendijk - raadslid gemeente Barendrecht 

De heer J. van Wolfswinkel - raadslid gemeente Albrandswaard 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

- bestuurlijk secretaris 

- accountant Deloitte 

- accountant Deloitte 

  

B74.0 Opening 

De voorzitter heropent de besloten vergadering. 

B74.1 Mededelingen 

De heer N meldt dat wij van de nationale ombudsman een brief hebben ontvangen met 

betrekking tot de zaak Aantjes (Ecopartners). Inmiddels is de brief besproken in het Dagelijks Bestuur 

van de OMMIJ en heeft ook al beantwoording aan de ombudsman plaatsgevonden. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Vanwege de aanwezigheid van de accountant ten behoeve van de behandeling van agendapunt 75.3 

Jaarrekening OMMIJ 2012 wordt nu eerst dit agendapunt behandeld. 

B74.3 Jaarrekening OMMIJ 2012 

De voorzitter verzoekt de accountant om een nadere toelichting te geven op de jaarrekening en 

vervolgens de mogelijke vragen die het Algemeen Bestuur nog heeft op deze jaarrekening te 

beantwoorden. 

De heer N geeft nog aan dat ten opzichte van de planning wat zijn uitgelopen, vandaar de 

aanlevering van de accountsrapportage op het laatste moment, oorzaken voor de vertraging lagen deels 

in het feit dat door de accountant op het laatste moment nog een aantal vragen waren gesteld die 

beantwoord moesten worden en dat er vanuit de zijde van de OMMIJ nog eens apart is gekeken naar 

de verwachte verkoopopbrengsten en de risicoreservering. 

(geanonimiseerd)

De voorzitter geeft de heer N (Deloitte) het woord. De heer N zeeft aan dat er een (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

goedkeurende verklaring is afgegeven en dat er net als voor de jaarrekening 2011 vooral gekeken is 

naar de verwachte verkoop opbrengsten. Met betrekking tot de exploitatieprognose heeft de OMMIJ 

haar verwachte opbrengsten niet aangepast, maar wel een risicoreservering getroffen voor mogelijk 

minder verkoopopbrengsten n de toekomst. Daarbij is ook te zien dat het eindresultaat puur vanuit de 

grondexploitatie stijgt (door een andere inschatting van de risico inschatting en verplaatsing naar van 

bedragen naar de risico-paragraaf), maar dat het totale eindresultaat daalt door een toename van 

bepaalde posten in de risicoparagraaf. De wijze waarop de OMMIJ haar risicoparagraaf heeft 

opgebouwd ziet er goed uit en deze is gedaan op basis van de best mogelijk schatting van dit moment. 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Vanuit de interne beheersing van de processen zijn verder geen opmerkingen te maken. Voor de 

toekomst wil de heer B nog wel twee zaken onder de aandacht brengen, te weten dat in het 

kader van rechtmatigheid mogelijk het toetsingskader eens opnieuw bekeken moeten worden, ook 

omdat de verwachting is dat de OMMIJ nog een aantal jaren doorloopt. De heer Nootenboom vraagt 

wat er volgens de heer N zou moeten veranderen op basis van zijn kennis inzichten. De heer 

E zeeft dat hij nu niet direct punten ziet, maar dat het toch goed is dit toetsingskader weer 

eens tegen het licht te houden. De heer N gecft aan dat het in feite ook net zo werkt als het 

updaten van een Treasury-statuut of aanbestedingsbeleid. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Daarnaast vraagt de accountant aandacht voor het proces van overdrachten aan de gemeenten en met 

daarbij ook de nacalculatie. De heer Nootenboom vraagt wat de heer N daar nu precies mee 

bedoelt. De heer NNN ticht toe dat bij overdracht voor de overnemende partij het duidelijk moet (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

zijn wat hij krijgt en of hij ook voor voldoende wordt gecompenseerd voor bijvoorbeeld achterstallige 

onderhoud of herstel werkzaamheden. Na enige begripsverwarring blijkt overdrachtscaleulatie een 

beter woord. De heer B en de heer Nootenboom concluderen dat dit gelijk aan de wijze waarop 

de OMMIJ nu ook haar gebieden overdracht aan de gemeenten. Tot zover de nadere toelichting door 

de accountant. 

(geanonimiseerd)

De heer van Wolfswinkel vraagt nu de accountant ook kennis heeft genomen van het langer doorlopen 

van de OMMIJ tot eind 2015 de accountant daar ook een advies of oordeel over heeft gegeven. De 

heer N zeeft aan dat zij daar geen apart advies over hebben gegeven. (geanonimiseerd)

De heer Kweekel vraagt of 10% risico inschatting over de waardedaling van de gronden een reële 

calculatie is. De heer N geeft aan dat een inschatting is die op dit moment is gedaan met de 

kennis van nu en zeker voldoende zeker is ingeschat. Mocht de OMMIJ dit risico niet zo berekend 

hebben zo de verklaring door de accountant mogelijk niet zijn afgegeven. De voorzitter geeft aan dat 

dit onderwerp uitgebreid is besproken in het Dagelijks Bestuur en dat er voor gekozen is om niet 

rechtstreeks de prijzen in de grondexploitatie te verlagen, maar het te doen door een bedrag aan risico 

op te nemen in de risicoparagraaf. 

(geanonimiseerd)  

De voorzitter bedankt de accountant voor zijn nadere toelichting en de accountant vertrekt (na 

constatering dat er geen verdere vragen aan de accountant meer waren) waarna de behandeling van 

jaarrekening tekstueel / inhoudelijk nog door het Algemeen Bestuur verder wordt behandeld. 

De heer van Wolfswinkel vraagt zich nu af hoe het met de ontwikkeling van het bedrijventerrein 

Portland Noord staat. De heer N antwoord dat in juli 2012 het contract met Kennemerland is 

beëindigd en Kennemerland moet nu nog de optievergoeding die contractueel is afgesproken betalen. 

Momenteel voert wel gesprekken met ontwikkelaars, die wel schetsen hebben gemaakt, maar ook die 

moeten passen binnen het bestemmingsplan en geldende veiligheidsrisico’s. OMMIJ denkt zeker mee 

en kijkt naar maximale inpassingsmogelijkheden als deze zich voordoen. Echter verlangd de OMMIJ 

ook dat partijen zelf ook actief met voorstellen komen en helaas gebeurd dat niet altijd en valt het 

initiatief weg. 

(geanonimiseerd)

Daarnaast vraagt de heer van Wolfswinkel naar de status van de aanleg van speeltuinen in het OMMIJ 

gebied, de heer N geeft aan dat er nog twee speeltuinen worden aangelegd, te weten één in de 

Prisma (Portland Noord) en dan nog het skatepark (buitenrand Portland Noord, valt in de realisatie van 

heel de Noordzone), bij de aanleg van deze speelplekken worden zowel bewoners als gebruikers 

betrokken. Een en ander gaat in nauwe samenwerking met de gemeente Albrandswaard. 

(geanonimiseerd)

Vanuit de jaarrekening is zichtbaar dat er geen verkopen zijn geweest in 2012, de heer van 

Wolfswinkel vraagt welke verkoop initiatieven er nu lopen. De heer W geeft aan dat de OMMIJ 

samen met de gemeente Barendrecht en Albrandswaard (en later ook Ridderkerk) kijkt naar 

mogelijkheden om de locaties duidelijker in de markt te zetten, daarnaast voert de OMMIJ actief 

gesprekken met ontwikkelaars / bouwers om de interesse op te wekken voor haar locaties. De heer 

Euser geeft aan dat je ook ziet dat er wel interesse is voor bepaalde kavels zoals bijvoorbeeld de woon- 

(geanonimiseerd)

  



werk kavel aan de Achterdijk in de gemeente Albrandswaard. De heer N zeeft aan dat ondanks 

de beweging en interesse die wel gesignaleerd wordt rondom de kavel verkopen of het nu vrije kavels, 

projectmatige uit te geven kavels of bedrijfsterrein het moeilijk blijft vanuit financiering vaak echt tot 

aankoop over te gaan. De voorzitter geeft aan dat het wat marketing voor alle kavels ook goed is om 

deze onder de aandacht te blijven brengen op beurzen of verkoopmarkten, in 2012 is een soort gelijk 

initiatief gehouden in Ahoy. 

(geanonimiseerd)

   

De heer van Wolfswinkel heeft verder een vraag over de onderhoudskosten van de nog uit te geven 

vrije kavels, deze kon hij niet direct terug vinden de in de jaarrekening. De heer N zeeft aan dat 

deze kosten er wel zijn, maar zeer beperkt daar de OMMIJ ook regelmatig gebruiksovereenkomsten 

sluit voor gebruik tegen onderhoud van de kavels. Kosten voor onderhoud zitten opgenomen in 

deelexploitatie van het bedrijfsbureau. Ook met betrekking tot de kavels van het Bouwfonds doet de 

OMMIJ het onderhoud maar op kosten van het bouwfonds. Daarbij geeft de heer N aan dat 

nadere afspraken met het Bouwfonds over de ontwikkeling van de gronden die zij hebben afgenomen 

niet echt vlotten en dat er vanuit Bouwfonds weinig initiatief wordt getoond. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Als laatste heeft de heer van Wolfwinkel nog een vraag over de 6Ha, hij constateert dat er nu 1 factuur 

is gestuurd en vraagt zich af wanneer nu verder wordt afgerekend of is dat al gebeurd? De heer 

ME zeeft aan dat er momenteel 1 termijn vorige is afgerekend en dat de afspraak daarmee 

gemaakt was om het bedrag nooit meer ter discussie te stellen en dat op korte termijn na de eerste de 

2 termijn zou worden voldaan. De OMMIJ wil in 2013 de 2° termijn sturen en dit dossier sluiten. 

(geanonimiseerd)

agt zich af hoe het nu staat met de dossiers van de Verlengde 

Zuiderparkweg en de zaak rondom het geluidsscherm A15. De heer N antwoord geeft aan dat 

wat betreft de Verlengde Zuiderparkweg de OMMIJ de contractsom betaald heeft en de indexering 

voor de laatste termijn van de afrekening van de contractsom nog niet. Door aanpassing van GWW- 

index door het CBS dient een andere index te worden gehanteerd, in november 2011 en maart 2012 

heeft de OMMIJ een duidelijk voorstel gedaan aan de gemeente Rotterdam (middels aangetekend 

brief). De gemeente Rotterdam heeft in gesprekken en per email laten weten hier op korte termijn op 

te reageren. Tot op heden is nog geen reactie ontvangen. In het Dagelijks Bestuur is afgesproken 

nogmaals een brief te sturen, echter voordat we de brief zouden versturen heeft de gemeente 

Rotterdam in een overleg aangegeven nu op zeer korte termijn een reactie te geven op de kwestie, de 

OMMIJ vanuit die afspraak de herinneringsbrief nog vastgehouden. Met trekking tot de jaarrekening 

hebben we hier een aanpassing gedaan in de exploitatieprognose we hebben het bedrag aan te betalen 

kosten verminderd daar wij er vanuit gaan deze kosten niet meer hoeven te betalen. 

(geanonimiseerd)

    

Met betrekking tot het geluidsscherm A15 en de afhandeling van de arbitrage tussen RWS en de 

OMMIJ meldt de heer W dat de arbitrage nog niet is opgestart. De heer N zeeft 

informeel nog een rondje te maken bij RWS om te zien welke kant RWS nu op wil. 

Met betrekking tot de exploitatieprognose en de risicoparagraaf hebben wij hier wel een mutatie 

doorgevoerd, namelijk als harde uitgave is € 0,8 mln. uit de exploitatieprognose gehaald en is deze 

overgezet naar de risicoparagraaf met totaal uitgave van € 0,8 mln. en een gewogen risico van 50% 

daar de verwachting is dat de OMMIJ nooit meer dan € 0,4 mln. hier voor zal gaan betalen. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Het Algemeen Bestuur stelt de jaarrekening 2012 van de OMMIJ vast en verzoekt deze voor te leggen 

aan het College en de gemeenteraad van beide gemeenten. 
  

B74.4 Begroting OMMIJ 2014 

De heer N geeft een korte toelichting op de begroting 2014, belangrijkste aandachtspunten zijn 

dat nu de doorlooptijd is verlengd. De kosten voor de verlengen zijn ook meegenomen tot eind 2015 

deze kosten zijn ook opgenomen in de gehele exploitatieprognose die onderdeel uitmaakt van de 

jaarrekening 2012. Met de accountant is dus de begroting 2014 en 2015 ook vanuit die kant nader 

besproken. Grootste wijzigingen in de kosten zijn de doorlopende rentekosten, de leningen van € 5,0 

mln. en € 11,0 min. zullen moeten worden verlengd. Bij de verlenging van de leningen zullen we een 

andere verdeling gaan toepassen. Verwachting is niet dat een deel van het bedrag voor het afsluiten 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



van de nieuwe lening kan worden afgelost. Daarnaast lopen de kosten voor VTA door en is er een 

budget apart gezet als extra kosten voor verkoopactiviteiten. 

e zeeft aan de onderbouwing van de uitloop van de OMMIJ en dus de 

verlenging van de OMMIJ wel goed te volgen is, maar dat we wel jaarlijks moeten blijven evalueren 

of het voortzetten van de organisatie noodzakelijk is op deze wijze. De vraag is of we niet gewoon nu 

kunnen zeggen we stoppen. De voorzitter geeft aan dat de hoeveelheid nog te verkopen kavels dan 

over zullen moeten naar de gemeente met daar het risico op verkoop, maar het afdekken van deze 

risico’s, tot op dit moment is dat nog geen optie. Los van het behoud van kennis over de locatie welke 

ook goed geborgd moet blijven 

(geanonimiseerd)

Het Algemeen Bestuur stelt de begroting 2014 van de OMMIJ vast en verzoekt deze voor te leggen 

aan het College en de gemeenteraad van beide gemeenten. 

  

B74.5 Lopende zaken OMMIJ 

De heer N zeeft aan dat de meeste zaken nu zijn besproken met de behandeling van de 

jaarrekening 2012 en de begroting 2014. Als wij kijken naar de projecten die nu nog door de OMMIJ 

worden afgerond is dat de aanleg van het Carnisserpark, de technische oplevering en overdracht naar 

de gemeente heeft per 1 april 2013 plaatsgevonden en de OMMIJ en de gemeente zijn nu gezamenlijk 

nog wat zaken aan het afronden. 

(geanonimiseerd)

Daarnaast is OMMIJ nog bezig met de aanleg van de Noordrand in de locatie Portland, de aanleg 

geschiedt in fases en de laatste fase wordt opgeleverd in het 1° kwartaal van 2015. Aan de hand van de 

tekening vertelt de heer W icts over de aanleg en de fasering. (geanonimiseerd)

B74.2.1. Verslag besloten vergadering 1 november 2012 

Het verslag van de besloten vergadering van I november 2012 wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

B74.2.2. Besluitenlijst Algemeen Bestuur l november 2012 

Het Algemeen Bestuur stemt in met de besluitenlijst van 1 november 2012. 

  

B74.2.3. Actielijst per l november 2012 — actualisatie 5 april 2013 

De heer B zeeft aan dat na overleg de scholen is geconstateerd dat Vestia de gelden heeft 

overgemaakt en dat de gelden zijn besteed aan het plaatsen van speeltoestellen en verbeteren van het 

schoolplein. Daarnaast stond als actie op de agenda een nadere toelichting op de Noordrand, deze 

hebben we zojuist gehad. 

(geanonimiseerd)

  

B74.6 Rondvraag 

Geen verder opmerkingen. 

B747 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering, de volgende vergadering van het Algemeen Bestuur is op 7 

november 2013. 


